
Referat 

 
 
 
 

Dato: 28.-09.2022 

Sags nr.:  

Sagsbehandler: KRR 

 

 

 
Plejecentret Albertshøj 

Skolegangen 1 

2620 Albertslund 

 

 
Albertslund Kommune 

Børn, Sundhed & Velfærd 

 

 

P
le

je
c
e
n

tre
t A

lb
e
rts

h
ø

j 

Forum: Beboer og pårørenderådsmøde Albertshøj 

Tid: Torsdag den 22. september 2022 kl. 14.00 – 16.00 

Sted: Mona Funch´s kontor 1. sal i Sundhedshuset. 

Deltagere: Mona Funch –Afdelingsleder 3. 4. og 5. sal. 

Beboer som ønsker at deltage 

3. sal pårørende ingen 

4. sal pårørende ingen 

5. sal pårørende ingen 

og Albertshøjvenner Lisbeth Lønborg 

Ældrerådet Joan Stubtoft 

Inviteret: 

 

Afbud: 

Lene Ciccolini Borgerrådgiver 

 

Lene Ciccolini Borgerrådgiver 

 

Referent: Karin Raasdal Hansen  

 

A. Dagsorden 
 
1. Velkomst v/ Mona Funch  

Forslag til rekruttering af nye medlemmer i rådet. Hvordan får vi nogen 
til at ville deltage i rådet? 

Præsentations runde af alle.  
 
Vi er udfordret af at få pårørende til at deltage i møderne. Albertshøjvenner 
kunne berette om at de er i samme situation, de har svært ved at erhverve nye 
medlemmer. 
 
I dag afholdes der indflytning samtaler og pårørende samtaler hvis man ønsker 
det. Generelt er der en god kommunikation med de pårørende på afdelingerne. 
Måske derfor er der ikke behovet for at deltage i disse møder, hvor man kan 
ytre sig om det, man evt. kan være utilfreds med eller ønsker anderledes, da 
man har mulighed for at tale om det på anden måde. 
 
Det blev besluttet, at vi fortsætter med at mødes 2 gang om året, og der prøves 
at få pårørende til at deltage hver gang. Vi vil oplyse om rådet på andre steder 
end hidtil. Dette gøres via Facebook, Infoskærme, informationsmaterialet til nye 
beboer, vores pårørenderådgiver opfordres til at nævne det i hendes arbejde 
med de pårørende. Ældrerådet hjemmeside kommer på sigt til at linke til vores 
facebooke og hjemmeside. 
 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde, samt dagsorden til dette 

møde. Valg ordstyrer. 
Karin valgt til ordstyrer og ingen kommentar til sidste referat. 

 
3. Nyt fra Albertshøj. Hvad er der sket siden sidst orientering v/Mona 

• Præsentation af nye afdelingsledere. Lise Risbo ny afdelingsleder 4. sal  
o Lise er uddannet sygeplejerske og er startet d. 1 april.  

• Ny centersygeplejerske. Kirsten Steffensen  

• Ny stilling elevkoordinator fastholdelse af elever.  
o Vores nye elevkoordinator hedder Mette Viborg og kommer fra 

en lignende stilling i en anden kommune. Mettes opgave er at 
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sikre vores elever bliver faglige dygtige og trives i deres praktik 
på Plejeboligområdet. 

• Orientering om etape 3. Vi får 36 boliger. Det er stadig uvist hvornår 3. 
etape bliver klar til indflytning.  

• Kompetence udvikling Demens - udgik 

• Mødedatoer 2023, der afholdes møde i marts og september 2023. På 
mødet i marts, vil konsekvenser af budget blive behandlet, med ønske 
fra ældrerådet.  

4. Nyt fra Ældrerådet. 
Ældrerådet vil i det fremtidige arbejde gerne brugs til at være politisk talerør.  
De vil gerne komme på besøg og se hvordan hverdagen fungere på Albertshøj, 
da man i ældrerådet er optaget af de god historie.  
Man har besluttet at bladet 60+, udgives 2 gange om året, men til gengæld vil 
de være mere synlige i AP, hvor de gerne vil formidle den gode historie, om at 
være på plejehjem. 
 
Ældrerådet havde et konkret spørgsmål omkring maden på Albertshøj, laver 
beboerne selv maden eller hvordan inddrages beboerne i madlavningen?  
Maden kommer fra Mad til hverdag, beboerne er selv med til at vælge maden 
og denne kan ændres fra uge til uge. Dette gøres på beboermøderne, der 
afholdes hver 14. dag. Der er mange muligheder for sammensætningen af 
maden og når vi spørger på beboermøderne er beboerne generelt glade for 
maden. 
Vores køkkener på Albertshøj er ikke indrettet til at beboerne kan deltage. Men 
ønsker en beboer at være med, får de lov til det. Maden vi typisk bestiller er  
færdiglavet og skal blot varmes, så der dufter og eller anrettes. Til jul bestiller vi 
altid mad der laves fra bunden, således at der bliver sprød svær og duft i hele 
huset af ande- og flæskesteg. Ældrerådet er velkommen til et besøg ved et 
måltid, så de selv kan se, høre og dufte. 
 
Der afholdes borgermøde den 15. nov. kl. 16.30 i Kongsholmcentret om ”det 
gode liv”  
 
Ældrerådet er i gang med at lave en pjece om ældrerådet og vil gerne deltage i 
arrangementer hvor man kan gøre opmærksom på sig selv. Bla. vil de have 
dialog møder i boligområderne og være synlige i gadelivet eks. i Centret. 
Ældrerådet er velkomne til at sende materiale om ældrerådet, til Karin, så det  
kan vises på vores infoskærme i Sundhedshuset og på Albertshøj. 
 
I det fremtidige arbejde er ældrerådet optage af den nye ældrelov. 
 
5. Nyt fra Albertshøjvenner 

• Evaluering af Bakken besøg 
Bakketuren gik generelt godt, dog med udfordringer, da man oplevede at 
medarbejdere ikke var gode til at sidde med beboerne. En enkelt beboer var 
sendt afsted med rollator og en anden havde ikke fodstøtter med til rullestolen. 
20 beboer var med heraf 4 fra tårnet 
 

• Arrangementer på 3 etager 
Når arrangementer fremadrettet kommer til at ske på de enkelte etager i stedet 
for at samle alle i flekssalen, vil Albertshøjvenner ikke kunne deltage, da det vil 
blive alt for mange arrangementer der så skal deltages i. 
 

• Personalets opmærksomhed på vores(Albertshøj venner) 
arrangementer 

Albertshøjvenner vil gerne arrangere fester mm. men de oplever ikke at 
personalet spørger alle beboerne og oplevelsen er at ikke alle der gerne vil med 
kommer med  
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Ved arrangementer vil personalet fremover tage en kopi af tilmeldingssedlen 
dagen for sidste tilmelding, så personalet har styr på hvem der skal og er på tur.  
 
Albertshøjvenner oplever at det er svært at leje et lokale i Sundhedshuset. 
Flekssalen kan lejes fra kl. 13-15 om onsdagen. Tidsrummet er for at personalet 
kan nå at få beboerne retur til afdelinger inden deres vagt slutter kl. 15.00, da 
fremmødet i aftenvagt er mindre en dagvagt.  
 
Albertshøjvenner klubben ønsker flere medlemmer, vi vil hjælpe med at gøre 
opmærksom på klubben på Facebook, infoskærme og informationsmaterialet til 
nye beboer, ældrerådet kan hjælpe med annonce i 60+ 
 
6. Evt. 
Intet til evt. 
 
Næste møde afholdes torsdag den 23. marts 2022. 
 
Med venlig hilsen  
Mona Funch 


